

博愛中文學校

BERRYESSA CHINESE SCHOOL

P.O. BOX 32988, San Jose, CA 95152-2988 · Voice Mail (408) 5200-BCS Email: bcs_board@yahoo.com www.bcs-usa.org

註冊組通訊

各位家長同學們請注意:

今年語文班和文化班的退學,插班及轉班手續,將在開學後兩週內 (9/09/2023 & 9/16/2023) 集中於 Morrill 校區的 MPR 舉行,時間是從上午 9 時 30 分至 11 時止,請各家長按時前往 Morrill MPR 辨理各項手續,多謝合作!

若您的文化課代號為 CU,這代表您將無法上您所選的文化課,理由為課程額滿或課程取消。請於開學後兩週內至 Morrill 校區的 Multi-Purpose Room 請文化班轉班,或申填表申請全額退費。

注册信息

https://www.bcs-usa.org/registration-forms/

Dear Parents and Students,

The Registration Department will process language and cultural class add, drop, and transfer requests during the first 2 weeks of school (9/9/2023 & 9/16/2023) at Morrill MPR (Multi-Purpose Room). Please go to Morill MPR between 9:30am and 11:00am.

If your assigned cultural class is CU (Class Unavailable), this means that the cultural class of your choice is either full or has been canceled. Please go to Morrill MPR during the first two weeks of school to transfer to a different cultural class or to request a cultural class tuition refund.

Registration Information

https://www.bcs-usa.org/registration-forms/

博愛中文學校註冊組 BCS Registration Dept. registration@bcs-usa.org